
Расим Љајић: Због разних калкулација мало се ко усуђује да јасно каже шта мисли и како види решење косовског питања
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Министар трговине, туризма и телекомуникација Расим Љајић оценио је да је за
косовско питање "потребно наћи суи генерис решење".

  

  

Љајић је за РТС казао да ситуација није нимало једноставна, да унутрашњи дијалог траје
већ извесно време и да је било времена да се изађе са предлозима решења, али да се
због разних калкулација мало ко усуђује да јасно каже шта мисли и како види решење
тог питања.

  

Он се заложио да све политичке структуре изнесу свој став по том питању и истакао
важност дебате која би свима користила.

  

Љајић је оценио и да је тренутна ситуација таква да једни апсолутно ћуте очекујући да
Александар Вучић заврши посао и да они гледају како могу да политички профитирају,

 1 / 2



Расим Љајић: Због разних калкулација мало се ко усуђује да јасно каже шта мисли и како види решење косовског питања
субота, 14 јул 2018 11:07

други износе решења из деведесетих година, а трећи калкулишу решењима која не
кореспондирају са реалношћу.

  

    Your browser does not support the video tag. 

  

(Танјуг)
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